
                             
SK 0052/11/2004                           

Protokół Nr XI/2004 
 

z Sesji Rady Gminy Stare Pole 
z dnia 30 marca 2004 r 

 
 
                    XI- zwyczajną Sesję Rady Gminy o godz. 14.00 otworzył Przewodniczący 
Rady Gminy, witając wszystkich radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy 
obecności radnych biorących udział w sesji stwierdził, Ŝe jest ona prawomocna do 
podejmowania uchwał. 
Ustawowy skład rady -15 
Obecnych                   - 15 
Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie pkt.2a. do otrzymanego porządku 
obrad – „2a” wystąpienie Pana T.Korola – Wiceprzewodniczącego Sejmiku 
Wojewódzkiego. 
      1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Wybór Sekretarza obrad.  
2a. Wystąpienie Pana T.Korola – Wiceprzewodniczącego Sejmiku Wojewódzkiego. 

      3.   Sprawozdanie z badań profilaktycznych przeprowadzonych 
      w Zespole Szkół – wystąpienie lek. Marka Winiarskiego. 
4 Wolne wnioski i zapytania. 

      5.   Wystąpienia sołtysów.  
      6.   Sprawozdanie z pracy między sesyjnej  

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej,   
- Przewodniczącej Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącej Komisji Rolnictwa, 
- Wójta Gminy, 
-  Radnych,   

      7.   Przyjęcie budŜetu gminy na 2004 r. 
            - wystąpienie Wójta Gminy, 
            - uchwała Nr 169/IV/2003 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 22 grudnia 2003 r. w sprawie opinii  
o projekcie budŜetu gminy Stare Pole wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego i objaśnieniami,  

            - wystąpienia Przewodniczących  Komisji Stałych Rady Gminy, 
            - dyskusja, 
            - podjęcie uchwały. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia herbu i flagi gminy Stare Pole.  
9.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Gminy na 2004 r.   
     10. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty administracyjnej za czynności urzędowe.  
     11. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości nie zabudowanej  

/dz. Nr 57/7/ w miejscowości Kaczynos.  
     12. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany gruntów w Starym Polu.   
     13. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej  

w miejscowości Klecie. 
     14. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości nie zabudowanej w  
           miejscowości Stare Pole /dz. Nr 741/. 
     15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy gminy Stare Pole z 
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           organizacjami pozarządowymi w 2004 r.             
    16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu zbiorowego zaopatrzenia w 
           wodę i odprowadzania ścieków na terenie miejscowości Królewo. 
    17. Podjęcie uchwały w sprawie porozumienia o przekazanie dla  
          Gminy Miejskiej Malbork zadań w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na  
          obszarze gminy Stare Pole. 
    18. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
    19. Komunikaty. 
    20. Zatwierdzenie protokółu z poprzedniej Sesji. 
    21. Zakończenie XI zwyczajnej Sesji Rady Gminy 
W tym punkcie posiedzenia nastąpiło uroczyste poŜegnanie Pani Danuty Karwackiej, 
długoletniego lekarza Gminnego Ośrodka Zdrowia, która z dniem 1 kwietna br. przeszła 
na emeryturę. 
 
AD.2  Na sekretarza obrad wybrano Panią Magdalenę Roman, za jej kandydaturą 

głosowało 15 radnych. 
 
Ad.2a. Pan Tadeusz Kolor Wiceprzewodniczący Sejmiku Wojewódzkiego podziękował 

za zaproszenie na sesję. Poinformował, Ŝe jest otwarty na kontakty z samorządami. 
Swoją prace w samorządzie województwa kieruje na pomoc w ubieganiu się o 
środku z funduszy unijnych.  
W tym roku kwota przypadająca na nasze województwo wynosi 700 mln zł 
Do Wiceprzewodniczącego Sejmiku zgłoszono następujące pytania:  
K.Dąbrowska – kiedy poprawi się stan dróg.  
T.Kolor - to nie są kompetencje województwa.  
J. Szturmowski – środki, które rozdziela województwo musza być aportem gminy? 
T. Kolor – odpowiedział, Ŝe tak  
Wójt Gminy poinformował radnych, Ŝe nasza gmina składa wniosek na zadanie 
pn „Sport po 16.00” 
Przewodniczący Rady Gminy spytał czy gminy mogą się ubiegać o granty na 
polepszenie bazy dla OSP? 
T.Kolor odpowiedział, Ŝe nie wie gdyŜ do tej pory nie było takich wniosków 
Więcej pytań nie zgłoszono Pan T. Kolor jeszcze raz podziękował radnym za 
zaproszenie i opuścił Sesję Rady Gminy.  

 
AD.3. Pan Marek Winiarski lekarz Zakładu Opieki Zdrowotnej „Mederii” w Malborku 

złoŜył sprawozdanie z przeprowadzonych badań profilaktycznych w Zespole 
Szkół w Starym Polu. Poinformował, Ŝe badaniami objęto wszystkie dzieci ze 
Szkoły Podstawowej w Starym Polu i Gimnazjum. Środki finansowe na te 
badania pochodziły z dwóch źródeł Agencji Nieruchomości Rolnych i z urzędu 
gminy. Badania rozpoczęto w miesiącu lutym i trwają do dzisiaj. Wyniki badań 
stanowią załącznik do protokółu. Na zakończenie poinformował, Ŝe wszystkie 
dzieci, u których stwierdzono nieprawidłowości zostały skierowane do lekarzy 
specjalistów pracujących w ośrodku „Mederii”.  
Do przedstawionego wystąpienia zgłoszono następujące pytania:  
K. Rybak – jak wygląda stan zdrowia naszych dzieci w stosunku do dzieci 

miejskich? 
M.Winiarski – mogę odpowiedzieć tylko na podstawie badań dzieci z gminy Nowy 
Staw Jest to stan porównywalny. JeŜeli gdzieś znajdę takie wyniki dam wyjaśnienie 
na piśmie.  
M.Wolski – poinformował, Ŝe nie robi się badań statystycznych na małych 

populacjach 
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G. Tomczyk – spytał czy te badania zostały przeprowadzone dla statystyki, czy    
po to aby wprowadzić profilaktykę?.   

K. Piekart – chodzi tylko o profilaktykę, dzieci nie są pozostawione same. 
NaleŜy znaleźć przyczyny, co spowodowało taki stan rzeczy,  

L. Marel – zauwaŜył, Ŝe w województwie są pieniądze na naukę pływania dla 
dzieci moŜe naleŜałoby z nich skorzystać. 
Wójt Gminy poinformował, Ŝe nasza gmina otrzymała na ten cel w 2004 rok 10.000 zł.  
Więcej pytań nie zgłoszono Przewodniczący Rady Gminy podziękował w 
imieniu społeczeństwa za przeprowadzone badania. 
  

AD.4. W wolnych wnioskach i zapytaniach zgłoszono: 
J. Szturmowski - wrócił do sprawy kursowania autobusu Nr 10 między Starym 
Polem Ząbrowem i Kaczynosem. Sytuacja jest patowa, są zebrane podpisy.  
Nie moŜemy zostawić tych ludzi samych bez Ŝadnych połączeń autobusowych. 
Miało to nastąpić od miesiąca kwietnia dziś mamy 30 marca i nic nie zostało 
załatwione. Nastąpi ponownie przesunięcie terminu. JeŜeli trzeba wyasygnować 
środki na ten cel to zróbmy to.  
Przewodniczący Rady – jest to problem, mieszkańcy, którzy korzystają z linii Nr 
10 protestują przeciwko zmianie godzin kursowania autobusów naleŜy z nimi na ten 
temat rozmawiać. Nie moŜna zostawić tych ludzi bez moŜliwości dojazdu do Malborka. 
K. Piekart – na ul. Reymonta została uszkodzona kanalizacja, czy zostanie 
naprawiona w ramach gwarancji. 
W.Kujawa – co z budynkiem byłej szkoły w Królewie. 
K. Dąbrowska – zwróciła się z pytaniami do Dyrektora GOKiS: 
1/ dlaczego rozpadł się zespól taneczny 
2/ co z kawiarenką internetową 
3/ co oprócz dyskoteki moŜe zaproponować młodzieŜy. 
Więcej pytań nie zgłoszono. 

 
Ad.5. W wystąpieniach sołtysów głos zabrał Pan J. Tuleja sołtys wsi Ząbrowo. 

Ząbrowo nie ma świetlicy ani innego lokalu dla młodzieŜy. Pani prowadząca 
kawiarnię udostępnia pomieszczenia dla dzieci i młodzieŜy, dlatego zwracam się 
o zakup gier dla młodzieŜy i przekazanie do tej kawiarni. 
Drogi w miejscowości Ząbrowo nie są od wielu lat naprawiane. Wójt powinien 
być Wójtem dla wszystkich mnie się wydaje, Ŝe jest tylko Wójtem dla Starego Pola. 

 
Ad.6. Przewodniczący Rady Gminy złoŜył sprawozdanie z pracy między sesyjnej: 

- udział w zabawie Walentynkowej w Klubie Seniora,  
- udział w posiedzeniach komisji Rolnictwa, Oświaty i Rewizyjnej,  
- udział w zebraniu straŜackim,  
- udział w spotkaniach z piłkarzami 
Przewodnicząca Komisji Oświaty  
- organizacja 2 posiedzeń komisji 
- organizacja integracji z Rada Gminy Gronowo Elbląskie 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
- zorganizowałem 4 posiedzenia Komisji, 
- w imieniu komisji wystąpiliśmy do Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za działalność finansową w 2003r.  
- przeprowadziliśmy kontrole w zespole szkół w Starym Polu i Gminnym 

Ośrodku Pomocy Społecznej  
- 31 marca będę uczestniczył w Zgromadzeniu Związku Komunalnego  

do Eksploatacji Sieci CWś.  
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Przewodnicząca Komisji Rolnictwa 
- przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia komisji Rolnictwa 
- uczestniczyła w konferencji nt.: Rola kobiet w małych środowiskach „ 
- brała udział w wyborach Powiatowych do Kółek i Organizacji Rolniczych  
 Wójt Gminy  
- uczestniczyłem w spotkaniu w sprawie strefy ograniczonego obszaru. Po tym 

spotkaniu uzgodniono, Ŝe strefa będzie duŜo mniejsza 
- uczestniczyłem w spotkaniu w starostwie w sprawie szpitala 
- od czwartku na drodze krajowej trwa łatanie ubytków. Na przełomie miesiąca  

czerwca /lipca będzie wylewany dywanik asfaltowy na drodze wojewódzkiej 
od granicy woj. warmińskiego do Malborka. 

- zorganizowałem posiedzenie Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku 
Zdrowia, w miesiącu maju radych zapoznam z propozycją zmian 
funkcjonowania tego ośrodka  

- uczestniczyłem w posiedzeniu gmin wiejskich w Poznaniu  
Wiesław Kujawa – uczestniczyłem w dniu 29 lutego w wyjeździe dzieci z 
Królewa  i Janówki do Aqwaparku – bilety na ten wyjazd sponsorowała Pani 
poseł D. Hojarska. W organizacji wyjazdu pomogły równieŜ Panie z Gminnej 
Rady Kobiet. Podziękowała równieŜ Dyrektorowi Gminnego Ośrodka Kultury 
i Sportu w zorganizowaniu wyjazdu.  
Krzysztof Rybak – uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami                      
ul. Grunwaldzkiej w sprawie naprawy drogi. Wysłaliśmy do Wójta petycje w 
sprawie naprawy nawierzchni drogi od fermy zootechnicznej.  
Dostałem odpowiedź, Ŝe będzie naprawa drogi ok. 400 m. Uczestniczyłem w  
Spotkaniu dotyczącym bezpieczeństwa na drodze nr 50. Obiecano nam załatwić 
pewne sprawy m.in. zainstalowanie 2 fotoradarów, ustawienie duŜej tablicy z 
napisem „ pomiar prędkości „. Ponadto uczestniczyłem w spotkaniach z 
piłkarzami z klubu „ Błękitni „.Wybrano mnie na negocjatora i myślałem, Ŝe 
pewne sprawy zostały juŜ wyjaśnione, dlatego dziwię się, stwierdzeniu Wójta, Ŝe 
piłkarze są niezadowoleni. 

 
AD.7. Wójt Gminy przedstawił załoŜenia budŜetu gminy na 2004 rok.  

I tak dochody budŜetu gminy na 2004 rok planuje się w wysokości 7.581.364 zł 
natomiast wydatki w wysokości 7.397.464 zł; nadwyŜka budŜetowa wynosi 
183.900 zł. Z budŜetu na zadania inwestycyjne planuje się wydać kwotę 763.334 
zł. Ustala się dotację podmiotową dla samorządowej instytucji kultury 
Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w wysokości 230.000 zł , dla biblioteki w 
wysokości 20.000 zł. Rezerwa budŜetowa wynosi 60.000 zł. Przedstawiony 
budŜet jest realny do zrealizowania. Ustawa o finansach publicznych dopuszcza 
ZadłuŜenie do 60 % dochodów; w naszym przypadku jest to 35 %. Natomiast 
spłata rat kredytu, poŜyczek i odsetek w ciągu jednego roku nie moŜe 
przekroczyć 15 % planowanych dochodów. W 2004 roku spłata kredytów i 
poŜyczek łącznie z odsetkami wyniesie 495.000 zł co stanowi 6,5 % 
planowanych dochodów . Proszę o przyjęcie przedłoŜonego budŜetu gminy na 
2004 rok. Następnie Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Jadwiga 
Staniszewska odczytała uchwałę Nr 169/IV/2003 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 22 grudnia 2003 r. w 
sprawie opinii o projekcie budŜetu gminy Stare Pole wraz z informacją o stanie 
mienia komunalnego i objaśnieniami. Uchwała ta stanowi załącznik do 
protokołu. Następnie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rolnictwa Pani 
E.Kołodziej, która w imieniu Komisji powiedziała, Ŝe budŜet gminy na 2004 rok 
komisja przyjęła w wersji przedstawionej przez Wójta jednogłośnie. RównieŜ 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty Pani M. Roman w imieniu swojej komisji  
powiedziała, Ŝe budŜet gminy na 2004 r. został przyjęty bez uwag. Jako ostatni 
głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan R. Obczyński, który 
powiedział, Ŝe budŜet na 2004 r w wersji przedstawionej przez Wójta Gminy jest 
realny do zrealizowania, zapewnia prawidłowe funkcjonowanie gminy i 
jednostek podporządkowanych. W imieniu Komisji Rewizyjnej prosi o przyjęcie 
przedłoŜonego budŜetu gminy na 2004 rok.  
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Jako pierwszy głos 
zabrał radny W.Kujawa – powiedział, Ŝe Wójt przedkłada kolejny budŜet gdzie 
priorytetem jest wieś Stare Pole natomiast inne miejscowości gminy są 
pominięte. W ubiegłym roku modernizowało się ulicę Reymonta w tym 
modernizuje się ul. Sportową. Nie dba się zupełnie o inne drogi.  
Ale – stwierdził, jest jedna pozytywna sprawa – to naprawa drogi dla dwóch 
gospodarstw w miejscowości Janówka. Więcej głosów w dyskusji nie było. 
 
Uchwała Nr XI/84/2004 w sprawie uchwalenia budŜetu gminy na 2004 r. 
została podjęta jednogłośnie.  
Za przyjęciem głosowało 15 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 
AD.8. Wójt Gminy  - Realizując wnioski radnych w kwietniu 2003 r. podjęto prace 

przygotowawcze do opracowania projektu herbu Gminy. Po konsultacjach został 
wybrany wzór. Następnie uzyskano opinię z dnia 10.10.2003 r. W dniu 9 marca 
2004 r. otrzymaliśmy przeniesienie autorskich praw majątkowych. Dzisiaj proszę o 
podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wzoru herbu przedstawionego na 
komisjach w m-cu lutym br.  

 
Uchwała nr XI/85/2004 /w sprawie ustanowienia herbu i flagi Gminy Stare 
Pole została podjęta jednogłośnie.  
Za przyjęciem głosowało 15 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik nr 2 do protokółu.  

 
AD.9. Przewodniczący Komisji stałych przedstawili swoje plany pracy na 2004 r.  

Plany te realizowane są od miesiąca stycznia 2004 r. Do przedstawionych 
planów pracy komisji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań.  
 
Uchwała nr XI/86/2004 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych 
Rady Gminy została podjęta jednogłośnie.  
Za przyjęciem glosowało 15 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 3 do protokółu. 

 
AD.10.Wójt Gminy poinformował, Ŝe wprowadzenie proponowanej opłaty administracyjnej 

przyczyni się do zwrotu poniesionych kosztów wydawanych wypisów i 
wyrysów o przeznaczeniu gruntów w planie zagospodarowania przestrzennego. 
W opłatę wliczono koszty sporządzenia tych dokumentów. Wpływy z opłat będą 
stanowiły dochody gminy.  

 
Uchwała nr XI/87/2004 w sprawie opłaty za czynności urzędowe została 
podjęta jednogłośnie.  
Za przyjęciem glosowało 15 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik nr 4 do protokółu. 

 



 6 

AD.11. Wójt Gminy poinformował, Ŝe, aby uregulować własność gruntu pod 
budynkiem konieczne jest podjęcie przedmiotowej uchwały.  
Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań.  
 
Uchwała nr XI/88/2004 w sprawie nabycia nieruchomości nie zabudowanej 
została podjęta jednogłośnie.  
Za przyjęciem głosowało 15 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik nr 5 do protokółu. 
 

AD.12. Wójt Gminy poinformował, Ŝe Państwo Halina i Roman Jurkowscy wystąpili o 
zamianę działki budowlanej z Gminą. Zamiana ta nastąpi za dopłatą.  
Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag ani zapytań. 
 
Uchwała Nr XI/89/ 2004 w sprawie zamiany gruntów została podjęta 
jednogłośnie. 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 6 do protokółu. 

 
Ad.13. Wójt poinformował, Ŝe Pan Z.Czaja z miejscowości Klecie zwrócił się z prośbą o 

sprzedaŜ 1/9 części nieruchomości zabudowanej połoŜonej w miejscowości Klecie. 
Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań. 

 
Uchwała Nr XI/90/2004  w sprawie sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej 
została podjęta jednogłośnie. 
Za przyj ęciem głosowało 15 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 7 do protokółu. 

 
Ad.14. Wójt Gminy poinformował, Ŝe Państwo M. i W. Wala zwrócili się z prośbą o 

bezprzetargową sprzedaŜ nieruchomości niezabudowanej w miejscowości Stare 
Pole stanowiącą działkę Nr 741 o powierzchni 67 m2 celem poprawienia 
warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.  
Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań.  
 
Uchwała Nr XI/91/2004 w sprawie sprzedaŜy nieruchomości nie zabudowanej 
została podjęta jednogłośnie. 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do protokółu. 
  

Ad.15.Wójt Gminy poinformował, Ŝe ustawa o działalności poŜytku publicznego i 
wolontariacie zobowiązuje Radę Gminy do uchwalenia rocznego programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi. Jest to nowe zadanie i pilotaŜowo 
określono w programie dwa zadania z zakresu upowszechniania kultury 
fizycznej i sportu oraz działalności charytatywnej. Poinformował, Ŝe organizacje 
pozarządowe mogą z własnej inicjatywy złoŜyć ofertę na prowadzenie zadań 
wymienionych w ustawie.  
W takim przypadku mam obowiązek w ciągu 2 miesięcy ogłosić konkurs.  
Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Przewodniczący Rady Gminy spytał radnych czy wyraŜają zgodę na nie 
czytanie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w 2004 r.  
Radni wyrazili zgodę, aby nie odczytywać programu. Jednocześnie 
Przewodniczący poprosił aby w programie w ust. 1 pkt.1 poprawić datę na       
24 kwietnia 2003 r. 
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Uchwała Nr XI/92/2004 w sprawie rocznego programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi podjęta została jednogłośnie.  
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 9 do protokółu. 

 
Ad.16. Wójt Gminy poinformował, Ŝe Przedsiębiorstwo Wodociągowo-Kanalizacyjne 

w Malborku wystąpiło o zatwierdzenie regulaminu zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i odprowadzenie ścieków na terenie miejscowości Królewo. Regulamin 
był przedmiotem obrad Komisji Rady. Nie wniesiono Ŝadnych uwag ani 
zapytań. 

            
            Uchwała Nr XI/93/2004w sprawie uchwalenia regulaminu zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków na terenie miejscowości 
Królewo gmina Stare Pole podjęta została jednogłośnie.  
Za przyjęciem głosowało 15 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 10 do protokółu. 

 
Ad.17. Wójt Gminy przedłoŜył projekt porozumienia pomiędzy Gminą Miejską 

Malbork a Gminą Stare Pole w sprawie prowadzenia zadań w zakresie lokalnego 
transportu zbiorowego dotyczy to organizacji przewozów na linii Nr 10.  
Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań.  
 
Uchwała Nr XI/94/2004 w sprawie porozumienia z Gminą Miejską Malbork o 
przekazaniu dla Gminy Miejskiej Malbork zadań w zakresie lokalnego 
transportu zbiorowego na obszarze Gminy Stare Pole podjęta została 
jednogłośnie.  
Za przyjęciem głosowało 15 radnych.  
Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do protokółu. 

 
Ad. 18.Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe sprawa łatania nawierzchni będzie realizowana w 

pierwszej kolejności przez Zarząd Dróg Powiatowych w naszej Gminie, 
natomiast nie będzie budowy nowych nawierzchni. 
Udzielił odpowiedzi na pytanie sołtysa J. Tulei – rozwaŜa się moŜliwość 
utworzenia świetlicy wiejskiej w pomieszczeniach remizy straŜackiej lub w 
pomieszczeniach na stadionie. 
JeŜeli chodzi o dofinansowanie Klubu na pewno zostaną tam zakupione jakieś gry.  
Odnośnie zgłoszonego zarzutu przez Pana L. Marela- wyjaśnił, Ŝe za zaistniały 
incydent pracownik został ukarany. Pracownik chciał oddać pobrane niesłusznie 5 zł. 
Pan E. Siatka udzielił odpowiedzi na pytania radnej Dąbrowskiej – Zespół 
Taneczny został rozwiązany, gdyŜ Pan, który go prowadził był często pod 
wpływem alkoholu. Trwają rozmowy z nowym instruktorem i jeŜeli zgodzi się 
na zatrudnienie Zespół zostanie reaktywowany. 
Kawiarenka internetowa będzie czynna od przyszłego tygodnia, w tej chwili 
instalowane są 3 stanowiska komputerowe, które Gmina pozyskała w ramach 
programu „Ikonka”. 
Propozycje dla młodzieŜy starszej są zawarte w planie pracy GOK i kaŜdy moŜe 
korzystać wg własnych potrzeb i zainteresowań. 
Wójt udzielił odpowiedzi Panu W.Kujawa – akt notarialny na sprzedaŜ budynku 
po szkole w Królewie zostanie podpisany 4 kwietnia br. 
Przewodniczący spytał czy udzielone odpowiedzi są zadawalające, nikt nie 
zgłosił uwag. 
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Ad.19.Komunikaty 
Cz. Ziętek zwrócił się z apelem, aby zabronić wypalania traw, gdyŜ stanowi to 
duŜe zagroŜenie przeciw poŜarowe. Zaproponował, aby dokonać przeglądy 
drzew i te, które stanowią zagroŜenie powycinać. Na zakończenie zwrócił 
uwagę, Ŝe po byłym SKR w Złotowie nie zostały zabezpieczone dokumenty. 
Z.Mikulak powiedział, Ŝe sprawa dokumentów nie jest sprawą Gminy. 
Likwidacją SKR zajmował się Pan Kosiński, który chciał uregulować sprawy, 
ale nie mógł zwołać zabranie członków. Na dzień dzisiejszy Walne 
Zgromadzenie odwołało likwidatora. Likwidacja SKR nie została zakończona. 
Dokumenty nie zostały przekazane do archiwum. Ponadto poinformował, Ŝe 
jako Gmina próbujemy uregulować dane wpisowe w rejestrze sądowym. 
W.Załucki zwrócił się do Pana Ziętka, Ŝe nie próbuje mu zabrać remizy na 
świetlicę, ale tam wygospodarować miejsce na świetlicę. Zwrócił uwagę, Ŝe tam 
zlokalizowane świetlice tętnią Ŝyciem. Poinformował, Ŝe Policja dostała nakaz 
karania mieszkańców za wypalanie traw. Ponadto powiedział, Ŝe problem ten 
zostanie rozwiązany po wejściu do Unii gdyŜ rolnicy, którzy wypalają trawy nie 
będą mieli dopłat.  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Pana Mikulaka, aby zainteresować 
się dokumentami po byłym SKR. MoŜe naleŜy zebrać je do worka albo o 
zaistniałym fakcie powiadomić Policję. 
Poinformował, Ŝe na sesji gościmy Pana  Maszkowskiego, który przyniósł do 
sprzedaŜy cegiełki z przeznaczeniem  na  utrzymanie Klubu Sportowego. 
Zachęcił wszystkich do ich kupowania. 
Następnie zwrócił się do sołtysów, aby nie opuszczali obrad sesji przed ich 
zakończeniem.  
K.Rybak – cieszę się, Ŝe porusza się ten temat. UwaŜam, Ŝe dieta powinna być 
płacona po odbytym posiedzeniu sesji lub komisji. 
Pan Kasprzykowski złoŜył informację na temat stosowania środków ochrony  
roślin oraz stosowania zabiegów grzybobójczych. 
Pan T.Kaczorek złoŜył podziękowania dla Komisji Alkoholowej za 
zorganizowanie szkolenia dla nauczycieli. 
Przewodniczący Rady przypomniał o terminie złoŜenia oświadczeń majątkowych. 
Na zakończenie w związku ze zbliŜającymi się Świętami Wielkanocnymi w 
imieniu swoim, Wójta oraz pracowników samorządowych złoŜył Ŝyczenia 
świąteczne. 

 
Ad.20. Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag.  

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 
 
Ad.21. Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący o godzinie 1900 zakończył 

XI zwyczajną sesję Rady Gminy. 
 
   
Protokół sporządziła: GraŜyna  Jankowska 
 
 
      Sekretarz obrad                                                                       Przewodniczący Rady 
 
       Magda Roman                                                                                Jan Pawlina 
 
 
 


